
 
 

ZAPISNIK SA 9. SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u, 
U MANDATU 2023/2027, KOJA JE ODRŽANA U PONEDJELJAK, 18.12.2023. GODINE 

 
 
Prisutni: Merima Kurtović-Pašalić; Džemal Kahrica; Elvis Čengić; Edis Fočo; Mubera Herac;           
Samir Gadžo; Mustafa Baručija; Anel Nurković; Minka Džihanić; Sadin Kavazović; Minja Erić;         
Ivana Vidmar; Ekrem Agić 
Odsutni: Sanija Saljihi; Sanin Vila; Omer Bukić Alen Pavić 
 
Dnevni red: 
 
1.Zapisnik sa 8. redovne sjednice UO SSR u BHRT-u 
2.Aktualna situacija u BHRT-a 
     -prijedlog izmjene sistematizacije 
     -novogodišnji paketići 
3.Finansije  
     - blagajnički izvještaj za mjesec novembar 2023. godine 
     - izvještaj Adriatic osiguranje  za mjesec novembar 2023. godine 
4.Dodjela pomoći 
5.Razno 
      

 
 
AD 1. Dž.Kahrica je na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u, otvorio 9. 
sjednicu UO SSR u BHRT-u, u mandatu 2023-2027 i predložio dnevni red uz dodatke po tačkama: za 
tačku aktuelno prijedlog saopštenja koje je pripremilo rukovodstvo sindikata, pod tačkom finansije 
prijedlog razmatranja rješenja za ostatak dugovanja registracije vozila preminulog člana sindikata i pod 
tačkom razno prijedlog reakcije na najavljenoposkupljenje cijena usluga u sneku od Nove godine. Dnevni 
red sa prijedlozima Dž.Kahrice jednoglasno je usvojen, kao i zapisnik sa 8.redovne sjednice UO sindikata. 
 
AD 2. Dž.Kahrica je informisao UO da je kontaktirao generalnog direktora vezano za sastanak sa 
menadžmentom i tada je je dobio odgovor da nema ništa novo i zbog obaveza menadžmenta prema 
zakazanim ročištima neče biti održan sastanak sa sindikatom. U četvrtak 14.12. je generalni direktor zvao 
sindikat na sastanak zbog trenutne situacije vezanu za rtv taksu i produženja ugovora sa EP. 
Neposredno prije sjednice UO sindikata, rukovodstvo sindikata je dobilo informaciju da će navodno 
prijedlog ugovora sa EP biti na godinu dana, kao i da još nemaju informaciju o naknadi za radnike za NG. 
 
Sindikat je dobio prijedlog izmjene pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta za dva radna mjesta i to 
rukovodilac pravne službe i rukovodilac službe za ljudske resurse sa koeficijenta 5,25 na 5,95. 
UO Sindikata je jednoglasno glasao PROTIV ovih izmjena i uputio odgovor menadžmentu BHRT-a. 
 
Rukovodtvo sindikata je spremilo otvoreno pismo sindikata koje je u suštini rezime cijelog stanja u  
BHRT-u i situacije u kojoj se nalaze radnici i koje bi bilo objavljeno do 31.12.2023 godine..  
Dž.Kahrica je pročitao prijedlog otvorenog pisma koje je jednoglasno usvojeno i dogovoreno je kako je i 
rukovodstvo sindikata predložilo da se objavi do Nove Godine. 
 
M.Džihanić se zahvalila M.Herac na pomoći u vezi spiskova djece uposlenika i informisala UO da je 
ukupan broj djece članova sindikata koja ispunjavaju uslov za novogodišnji bon 99. M.Džihanić je 
upoznala i sa prijedlozima  firmi koje je kontaktirala u vezi bonova za novogodišnje paketiće: Robot, 
Amko komerc, Konzum, Merkator, Bingo i Fis. Nakon kraće rasprave, UO sindikata je usvojio odluku da 
se odobri kupovina ukupno 110 bonova Bingo u iznosu od po 30KM za svako dijete člana sindikata. UO 
Sindikata je utvrdio da je ukupan iznos za kupovinu bonova 3300KM 
 
AD 3. Blagajnički izvještaj za mjesec novembar 2023.godine je primljen k znanju. 
Izvještaj M.Herac o poslovanju sa Adriatic osiguranjem za novembar 2023.godine je primljen k znanju. 
 



UO sindikata je usvojio odluku da se preminulom članu sindikata S.Landži izvrši otpis potraživanja na 
osnovu potraživanja registracije vozila u agenciji Sunce u ukupnom iznosu 247,59 KM. Navedeni dug će 
se uplatiti iz sredstava sindikata. 
 
AD 4. Komisija za dodjelu finansijske pomoći (M.Herac, S.Vila, M.Džihanić)  predložila je da novčanu 
pomoć za mjesec decembar 2023. godine dobiju slijedeći članovi: Suljović Razija 200,00 KM(II dio), 
Krekić Selma 250,00 KM(II dio), Aljičević Amra 100,00 KM(II dio),  Huremović Edin 300,00 KM(II dio), 
Hurla Kerim 300,00 KM(II dio), Vrgoč Nevenka 250,00 KM(II dio). Ukupno 1.400,00 KM.  
Poklon bon DM-a za rodjenje djeteta u iznosu od 200 KM komisija predlaže Ivanković Izeta.  
Prijedlog komisije je jednoglasno usvojen. 
 
AD 5. Dž.Kahrica je istakao da je rukovodstvo sindikata pripremilo dopis u vezi najave  poskupljenja 
usluga u snekovima u RTV Domu. Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen.  
M.Erić je postavila upit za penzionera koji ide u mirovinu početkom januara a zbog same situacije u vezi 
otpremnine i samog odlaska u mirovinu. Nakon kraće rasprave dogovoreno je da izvršni sekretar dostavi 
cijeli spisak penzionera/članova koji odlaze u mirovinu zaključno sa 31 januarom 2024. 
 
 
 
 
  
            Izvršni sekretar                                                                                                                 Potpredsjednik 
SAMOSTALNOG SINDIKATA                                                                                SAMOSTALNOG SINDIKATA 
        RADNIKA U BHRT-u                                                                                                  RADNIKA U BHRT-u 
              Elvis Čengić                                                                                                                   Džemal Kahrica 
 


